
Protokoll styrelsemöte 2024-11-11 Höga Kusten Sportryttarförening Sida 1 av 2 

 

__________________ ___________________ ________________ 
Annica Wiberg Fanny-Louise Skantz Johanna Pålsson 
Ordförande sekreterare protokolljusterare 

Styrelsemöte Höga Kusten Sportryttarförening 

2024-11-11 

16.30 House B, Örnsköldsvik 

Närvarande:  Annica, Johanna, Linda, Lollo 

Gunilla (online) 

1. Mötets öppnande 

Annica öppnade mötet 

 

2. Val av justerare 

Johanna valdes till justerare 

 

3. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes 

 

4. Genomgång av föregående protokoll och åtgärdslista 

 

5. Ekonomi (Närvarande från tävlingsgruppen, utöver styrelsen: Anna L) 

-Tävling 1: +9859kr 

-Tävling 2: +3762kr. Bra att kvalmöjligheter kunde erbjudas. Tävlingsupplägget 

med träning och tävling resulterade i en billig banbyggar-kostnad. 

Veterinäravgiften ej betald. 

-Styrelsen beslutade att en 30-dagars gräns införs för att redovisa utlägg. Detta för 

att snabbare kunna slutföra ekonomi för arrangemang. 

 

6. Utbildning (Närvarande från tävlingsgruppen utöver styrelsen: Anna L) 

- Basutbildningen ska arrangeras vid två tillfällen, digitalt ett innan årsskiftet och 

ett efter. Vi väntar på besked om datum från Mittsvenska Ridsportförbundet. 

-Banbyggare, domare och övriga funktionärsutbildningar anordnas efter lämnat 

intresse hos SVRF. 

-Funktionärsutbildning, ska inte anordnas i föreningen.  

-Handbok för tävling ska skrivas under vintern/våren. 

 

7. Tävlingskonferens 

- Johanna deltog. Det är tungt för alla klubbar i distriktet att bedriva 

tävlingsverksamhet, en tävling genererar ca 1-7kr förtjänst/start. Det är cafeterian 

som drar in mest pengar.   

 

8. Medlemsmöte 6/11-24 

-Kalender på hemsidan ska kopplas ihop med Lakasunds kalender. 

-Tömkörningskurs, intresse finns. Karin S ansvarar för detta. 
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-Sponsorgrupp: De två tilltänkta personerna är tillfrågade och vi ska lämna mer 

information och underlag till dem. 

 

9. Övriga frågor 

-Hemsidan: En kalender ska läggas in på hemsidan med bokade händelser, såsom 

styrelsemöten, tävlingar och andra aktiviteter i föreningen. Föreningens stadgar ska 

läggas upp på hemsidan. En flik för aktuellt/nyheter ska läggas upp.  

 

-Tävlingsgruppen möte 29/11, prata om träningar, kostnader och förslag. Besluta om 

vilken av hopptävlingarna som ska genomföras. 

 

-Föreningen behöver bygga upp en buffert. Vi vill kunna stötta träningsverksamhet 

men så länge föreningen inte har några pengar kan vi stå risken för kostnaderna. Ska 

vi sälja något eller göra en arbetsinsats för att ”släcka branden” och kunna planera 

aktiviteter, träningar mm för 2025? Olika förslag diskuterades men inget beslut togs. 

 

-Årsmöte 2025: 29/1 kl 19 via Teams. Kallelse och mer information läggs ut på SoMe 

och hemsidan. 

 

10. Nästa möte:  

20/1-25 16.30 House Be. 

 

Beslut om träningskostnad/risk ska tas. 

Föreningens kostnader ska sammanställas för underlag till Sponsorgrupp.  

Tävlingsgruppen ska bjudas in till kl 17.  

 

11. Mötets avslutande 

Annica avslutade mötet 

 

 

 

 


